
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 26. august 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1082
Er ministeren bevidst om, hvad der sker i politiet i forhold til nedprioritering af
service for rederibranchen i forhold til visa og stempling af ud og indrejse, og
at det er dybt skadeligt for erhvervet, og dermed på sigt for Danmark som sø-
fartsnation, og hvad vil ministeren gøre for at sikre, at der for branchen i frem-
tiden er den nødvendige fleksibilitet, så det er muligt at fortsætte erhvervet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Tom Behnke (KF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Tom.Behnke@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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